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Készült: Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 2014. június 03-án 15 

órai kezdettel megtartott soron következő testületi üléséről. 

 

Ülés helye: Közös Önkormányzati Hivatal Jászivány 

 

 

Jelen vannak: Tari András   polgármester 

Bugyiné Kökény Gizella képviselő 

Csontos Zoltánné  képviselő 

Kálmán Miklós  képviselő 

Szabadosi Katalin  képviselő 

 

   Márkus Erika jegyző 

 

 

Tari András: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtestület tagjait, külön köszöntöm Oláhné 

Birkás Ilona védőnőt. Megállapítom, hogy a testület tagjai jelen vannak, a testület 

határozatképes. Van-e interpellációs felvetés? Amennyiben nincs, ismertetem a 

képviselőtestület ülésének napirendi pontjait.  

 

1. napirendi pont: Beszámoló a Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi munkájáról 

 Beszámoló az önkormányzat 2013. évi gyámügyi és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Oláhné Birkás Ilona védőnő 

 

2. napirendi pont: Beszámoló a Jászivány fejlesztési Kft 2013. évi munkájáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó Kökény Anikó ügyvezető 

 

3. napirendi pont: Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2013. évi munkájáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Nagy Miklós egyesületi elnök 

 

4. napirendi pont: Tájékoztató a Jásziványért Közhasznú Egyesület 2013. évi munkájáról  

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Lóczi Miklósné egyesületi elnök 

 

5. napirendi pont: Beszámoló az Önkormányzat 2010-2014. évi ciklusprogramjának 

végrehajtásáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 



6. napirendi pont: Tájékoztató a két ülés között történt eseményekről 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester  

 

7. napirendi pont: Zárt ülés; - Önkormányzati segély ügyekben érkezett kérelmek 

elbírálása 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: Aki egyetért a napirendi pontok meghatározásával, kérem kézfelnyújtással 

szavazzon. Megállapítom, hogy a képviselőtestület egyhangúan öt igen szavazattal elfogadta a 

napirendi pontokat. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

100/2014.(VI. 03.) határozata 

Az ülés napirendi pontjának elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az ülés napirendi pontjaira tett 

javaslatokat megtárgyalásra elfogadta. 

 

Határozatról: 

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

- értesül. 

 

 

 

1. napirendi pont: Beszámoló a Gyermekjóléti Szolgálat 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Oláhné Birkás Ilona 

 

Tari András: Kívánja -e Oláhné Birkás Ilona a beszámolót szóban kiegészíteni? 

Oláhné Birkás Ilona: Nagyon nehéz volt a 2013-as év. Tényleg sok minden történt aminek 

egy része megoldódott, a másik része pedig még nem, most is folyamatban van. 

Tari András: A képviselőtestület tagjainak van-e kérdése? 

Csontos Zoltánné: megoldódott-e a Jászberénybe bejáró kisgyermek utazása az útlezárások 

miatt? Hordja a Támogató Szolgálat? 

Oláhné Birkás Ilona: Nem. Nem is hordhatja, mert a gyermeknek nincs meg hozzá a 

jogosultsága. Megoldódhatna csak nem úgy, ahogy a szülő szeretné.  

Tari András: Tehát nem tud elmenni, nem ér be időre?  

Oláhné Birkás Ilona: De el tudna menni, de nem akar. A szülő ugyanis nem hajlandó 

korábban felkelni. Ha a fél 7-kor induló járattal mennének el, semmi probléma nem lenne. 

Időre beérnének az iskolába. Igazgatónőnek sem értem az hozzáállását, hogy miért 

engedélyezte a későbbi érkezést, mert pont a matematikáról és az olvasásról hiányzik a 

gyerek. A húzósabb órákat teszik korábbra, és éppen ezekről hiányzik, naponta 2 órát, és ez 

nagyon sok. Csak a hét óra utáni buszjárattal mennek el. Sőt olyan is előfordul, hogy az anya 

feltette a buszra a gyereket, egyedül utaztatja, pedig kötelessége lenni elkísérni. Az anya a 

saját állapotára hivatkozik, ugyanis várandós, de ettől még a kötelességét teljesítenie kell.  



Márkus Erika: Még engem is felhívott a nagymama. Egy óra hosszát győzködtem, hogy fel 

lehet kelni egy órával korábban, és akkor az útlezárások miatti késés sem okozhat problémát. 

Szabadosi Katalin: Mennyire súlyos a helyzet a drogokkal kapcsolatosan? 

Oláhné Birkás Ilona: Csak érintettség. Oda is járnak gyerekeink, de nincs probléma. Tari 

András: Miben tud még segíteni az önkormányzat a gyermekjóléti Szolgálatnak? 

Oláhné Birkás Ilona: Szerintem Jászivány a legjobb önkormányzat. Annyi program van, hogy 

más településen a fele sincs. Összetartanak a fiatalok. 

Tari András: Megkérdezem a testület tagjait elfogadják-e a beszámolót? Megállapítom, hogy 

5 igen szavazattal elfogadtuk. Megköszönöm Oláhné Birkás Ilona védőnőnek a munkáját, 

további jó erőt és egészséget, kitartást kívánunk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

101/2014.(VI. 03.) határozata 

A Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi 

munkájának, feladatainak ellátásáról szóló beszámolót a jegyzőkönyv melléklete szerinti 

tartalommal elfogadta. 

 

A határozatról: 

1.) Oláhné Birkás Ilona védőnő 

2.) Tari András polgármester 

- értesülnek. 

 

 

Tari András: Ehhez a napirendhez tartozik a Jegyzőnő által előterjesztett gyámügyi és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámoló is. Mindenki megkapta az anyagot 

írásban. Kérdezem, van-e valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, kérem, hogy aki 

elfogadja a beszámolót kézfelnyújtással szavazzon. Megállapítom, hogy a képviselőtestület a 

beszámolót egyhangúan, 5 igen szavazattal elfogadta. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

102/2014.(VI 03.) határozata 

A 2013 évi gyámügyi és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a 2013. évi gyámügyi és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót a jegyzőkönyv melléklete szerinti 

tartalommal elfogadta. 

 

A határozatról: 

1.) Márkus Erika jegyző 

2.) Tari András polgármester 

3) Megyei Kormányhivatal Szociális-és Gyámhivatala 

- értesülnek. 

 

 

 



2. napirendi pont: Beszámoló a Jászivány fejlesztési Kft 2013. évi munkájáról 

eredményéről 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó Kökény Anikó ügyvezető 

 

Tari András: Olvasta mindenki az előterjesztést. A tavalyi évet sikeresnek jelöli meg. Az 

önkormányzat segítségét csak ritkán kérte. A bérezésről szólnunk kell, ezt nem tudjuk sajnos 

emelni. A szabadságolást és a béremelést kell megoldanunk, ez a legnehezebb probléma. 

Esetleg addig valakit fel kell venni, másként nem megy. Ennek utána kell nézni. Mind a két 

főnek naponta kitelik a munkaideje, egymást nem tudják helyettesíteni. Valakit felvenni 

költség, de költség a büntetés is. Kérjünk javaslatot a könyvelőtől. Anikó munkájában nem 

látok hibát. Elfogadja a képviselőtestület a beszámolót? mennyiben igen kérem 

kézfelnyújtással szavazzon. Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

103/2014.(VI 03.) határozata 

A Jászivány Fejlesztési Kft 2013. évi munkájáról, eredményeiről, 2014. évi terveiről 

szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jászivány Fejlesztési Kft 2013. évi 

munkájáról, feladatainak ellátásáról, eredményeiről, 2014. évi terveiről szóló tájékoztatót a 

jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal elfogadta. 

 

A határozatról: 

1. Tari András polgármester 

2. Márkus Erika jegyző 

3. Kökény Anikó Jászivány Fejlesztési Kft vezetője 

4. Nagy Istvánné könyvelő Jászberény 

- értesül 

 

 

 

3. napirendi pont: Beszámoló az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2013. évi munkájáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Nagy Miklós egyesületi elnök 

 

Tari András: Kérdezem a képviselőtestületet van-e kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban? 

Betonoztak, csinálják az előtetőt, arra megy a napkollektor. 

Márkus Erika: Annyit kérdeznék, hogy tudjuk-e mikor fizetik vissza az önkormányzat által 

adott kölcsönt? 

Tari András: Visszafizették, megkapták a pályázati pénzüket és vissza is fizették az 

önkormányzat számlájára. 

Kálmán Miklós: Nekem lenne egy költségcsökkentő javaslatom feléjük, mégpedig, hogy a 

kocsit nem kellene levizsgáztatni. Amikor egy alkalommal vidékre megy, útvonalengedélyt 

kell kérni a rendőrségtől, aminek a költsége sokkal kevesebb, 5-6 ezer Ft, mint maga a 

gépjármű vizsgáztatás. Az autót úgyis mindig jó műszaki állapotban kell tartani. 80 ezer Ft-ot 

meg tudnának spórolni.  

Bugyiné Kökény Gizella: Káreset nem volt. Ez nagyon jó! 



Tari András: Ha nincs több hozzászólás elfogadja a képviselőtestület a tájékoztatót? 

Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

104/2014.(VI 03.) határozata 

Az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2013. évi munkájáról szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

2013. évi munkájáról szóló tájékoztatót a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal 

elfogadta. 

 

Határozatról: 

1./ Tari András polgármester 

2./ Márkus Erika jegyző 

3./ Nagy Miklós egyesületi elnök 

- értesül. 

 

 

 

4. napirendi pont: Beszámoló a Jásziványért Közhasznú Egyesület 2013. évi munkájáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Lóczi Miklósné egyesületi elnök 

 

Tari András: Mint tudjuk az egyesülettel karöltve tudtuk a Tájházat és a Művelődési Házat 

felújítani, továbbá az eszközbeszerzéseket, a székeket, a színpadot és a kemencét beszerezni. 

Lóczi Miklósné: Ezek elszámolása folyamatban van, június 30-ig kell benyújtani a kifizetési 

kérelmet. Előleg kifizetési kérelmet kell benyújtani a két programos pályázathoz, ez is 

megtörtént. Egyéb költségekről kértünk számlát a Falunapos pályázathoz, a Jász naposhoz 

pedig készülnek a paravánok. Mindkét dolog rendben van. A Művelődési Ház és Tájház 

felújítása kifizetésre került az MVH által, úgyszintén az előlegként benyújtott kérelemben a 

székek költségei is megtérültek. Egyéb pályázatokból tudunk ebben az évben programokat 

szervezni a gyerekek fiatalok részére. Július 7-11-ig Nyári Játszóház lesz, sok színes 

programmal, tervezünk egy kirándulást az állatkertbe, és a többi hagyományos 

rendezvényünket is szervezzük. 

Tari András: Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, kérem a tájékoztató elfogadását. 

Megállapítom, hogy egyhangúan 5 igen szavazattal elfogadtuk.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

105/2014.(VI. 03.) határozata 

A Jásziványért Közhasznú Egyesület 2013. évi munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jásziványért Közhasznú Egyesület 

2013. évi munkájáról szóló tájékoztatót a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal 

elfogadta. 

 

Határozatról: 

1./ Tari András polgármester 



2./ Márkus Erika jegyző 

3./ Lóczi Miklósné egyesületi elnök 

- értesül. 

 

 

 

5. napirendi pont: Beszámoló az Önkormányzat 2010-2014. évi ciklusprogramjának 

végrehajtásáról 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: Nagyon sok minden történt a településen. A Jász Világtalálkozó megrendezése 

nagy feladat volt. Munkát adtunk 5 asszonynak, akik tollakat és hibajavítókat szereltek 

Létrehoztuk a Jászivány Fejlesztési Kft-t megnyitottunk az Iványháza Vegyeskereskedést, 

olvastuk a beszámolóban, hogy szükség van rá. Befejeztük a Jászsági Többcélú Társulás által 

elnyert pályázatban a buszváró felújítását, a játszótér nyertes pályázatát kiviteleztük, a 

polgármesteri hivatal épületét felújítottuk, elkészült a mozgássérült feljáró, kicseréltük az 

orvosi váró ajtaját, szigeteltük az orvosi rendelő ajtaját, most a könyvtárfelújítás folyik. 

Ingatlanokat, gépeket vásároltunk, elindítottuk a startmunka programot, évente 20 főt 

foglalkoztatunk három országos projektben, megvalósult a tájház és művelődési ház 

felújítása. Ez a testület hozta létre a Jásziványért kitüntető díjat, melyet eddig 3 alkalommal 

adtunk át. Átneveztünk két utcát, egy harmadiknak újnevet adtunk. Így lett a Kun Béla 

utcából Vincze Ferenc utca, a Felszabadulás utcából pedig Turul utca. A falu szélső utcája 

pedig Járás út lett. Folyamatban van az urnafal készítése, felajánlást adtunk a Jászapáti 

ravatalozó építéséhez. A XVII. Jász Világtalálkozóra felújíttattuk a bekötőutat. Az ivóvíz 

minőségének javítására két hónapon belül megoldottuk az arzénmentesítést, melyhez 13,5 

millió Ft állami támogatást kaptunk. Felvettük a kapcsolatot egy erdélyi településsel, először 

ők láttak vendégül bennünket, később mi mutattuk meg részükre településünket és az egész 

Jászságot. Megemeltük a civil szervezetek támogatását, újra elindítottuk a Közhírré Tétetik 

újságot, rengeteg rendezvényt szerveztünk. Folyamatosak voltak a parlagfű-mentesítési 

pályázatok ahol eszközbeszerzés valósult meg. Sertést vásároltunk a Mezőgazdasági 

startmunkához. A sport terén is sokat fejlesztettünk ez most is folyamatban van. Fitness 

termet alakítunk ki mindkét nem számára. A gyermekvédelemmel kapcsolatos feladatokat 

kimagaslóan valósítottuk meg, szociális területen is sok segély kiosztásra került. Minden 

évben megajándékoztuk az időseket karácsonyra. A Jászberényi Erzsébet kórháznak 

nyújtottunk támogatást. Jelenleg a Kövesút felújítását tervezzük. Közvilágításunkkal minden 

rendben van. Az iskolai oktatás átvette az állam, az óvodai nevelést Társulási 

feladatellátásban látjuk el, rendben működik. Hivatal részére irodatechnikai eszközök 

vásárlása felújítása történt. Társulásban az ivóvízminőség-javító program a kivitelezéshez 

közeledik. Munkahelyteremtés valósult meg a Jász Metál Acél Kft idetelepülésével. Nem 

sokára beindulhat a Fazekasház működése. Sok minden volt a három és fél év alatt, terveink 

szinte mind megvalósultak.  

Amennyiben elfogadja-e a képviselőtestület a 2010- és 2014 között elvégzett munkáról szóló 

beszámolót, kérem kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

106/2014.(VI. 03.) határozata 



Az önkormányzat 2010-2014. évi ciklusprogram végrehajtásáról szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az önkormányzat 2010-2014. évi 

ciklusprogram végrehajtásáról szóló beszámolóját a jegyzőkönyv melléklete szerinti 

tartalommal elfogadta. 

 

Határozatról: 

1./ Tari András polgármester 

2./ Márkus Erika jegyző 

3.) Képviselőtestület tagjai 

- értesül. 

 

 

 

6. Tájékoztató a két ülés között történt eseményekről 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: Az ivóvízminőség-javító program jelenlegi állása: az előterjesztésben csatoltan 

található egy táblázat, mely szerint 534 m vezeték cseréje van a programban. Személyes 

egyeztetés lesz, hogy mely szakaszt ajánlja az üzemeltető kicserélni. Nyilván ahol a legtöbb a 

csőtörés, ahol a legrégebbi a vezetékrendszer. A kútfúrással kapcsolatosan az üzemeltető 

álláspontja, ami megegyezik a vízügyi hatóság álláspontjával is, miszerint a tervezett 

Jásziványi 600 m-es kút helyett egy 120 m-es kutat kellene fúrni, melynek vízminősége 

megegyezik a jelenleg üzemelő kúttal, így ezeknek a kutaknak a vize keverhető lesz 

egymással, míg a 600 m-es kút feltételezhetően meleg vizű lesz és gázos, ami már nem 

keverhető a most üzemelő kúttal. Valószínűleg a vízügyi hatóság fog majd ebben állást 

foglalni. A polgármestereket csak tájékoztatták, igazából nem szólhatunk bele. 

 

A megyei területfejlesztés az Európai Uniós pályázatok témáihoz kért az önkormányzatoktól 

igényeket, projektötleteket. Amit Jászivány tekintetében befogadtak: a Polgármesteri Hivatal 

alapterületének bővítése 30 millió Ft, a skanzen létrehozása, az egy utcában lévő parasztházak 

felújítása 20 millió Ft, és utólagosan még beleírtam a hivatal épületének hőszigetelését 6 

millió Ft értékben. Amit kivettek belőle az az Alkotmány utca járda felújítása, parkosítása, és 

a vágópont, ugye baromfi vágóhidat gondoltunk még a munkahelyteremtés miatt. Ezek 

nincsenek elfelejtve, csak egyenlőre kivették ebből a programból. Nos ehhez tervezőt kell 

keresnünk. Apátiról kaptam egy telefonszámot Bálint Károlynak hívják, tanár volt, a Jász 

Metál Acél Kft-nek is ő tervezett. Megterveztetnénk vele az alapterület növelést, a skanzent 

az épület felújítást, és az urnafalat. Kérnék egy árajánlatot tőle, ami majd elébetek kerül, és 

döntünk felőle. Fölhatalmaztok-e hogy tőle kérjek árajánlatot, vagy esetleg másra 

gondoltatok?  

Kálmán Miklós: Jó az, ha mindent egy személy készít el, még kedvezményt is adhat. 

A képviselőtestület egyetértett a tervező személyével, hogy tőle kérjen a polgármester 

árajánlatot. 

 

Tari András: A Jásziványért Díj Falunapon történő átadására kérjünk javaslatot a civil 

szervezetektől.  

 



Van egy erdélyi meghívásunk július 19. szombat, de már előtte való napon várnak bennünket. 

A képviselőtestület tagjai tudnak-e jönni, felkérjük-e civil szervezeteket hogy delegáljanak 

egy-egy személyt?  

 

A múltkor szó esett a színpad feletti ponyváról, de nem döntöttunk róla. Arra gondoltunk az 

ügyvezetővel, hogy a Kft vásárolná meg, utána pedig bérbe adná. A színpadfedés 700.000 Ft-

ba kerül. 

Márkus Erika: Amennyiben szerepel a tevékenységi körében akkor semmi akadálya ennek. 

Előtte célszerű lenne egyeztetni a könyvelővel. Esetleg ha lesz pályázati kiírás a LEADER-

ben, azt is be lehetne nyújtani a tetőre. 

Tari András: Javaslom, hogy egyeztessünk a könyvelővel, és vásárolja meg a Kft a sátrat, 

utaljunk át valamilyen formában pénzt a részére. Azért is előnyös a megvásárlása, mert 

nemcsak a színpad fölé tudjuk hasznosítani, hanem különálló sátorként is. A Kft. a bevételét 

tudná vele növelni, de ezt önerőből nem tudja megvásárolni. A LEADER-ben másra is 

pályázhatunk majd, erre viszont már most szükségünk van. Ha egyetért a képviselőtestület a 

javaslattal kérem kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 
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Jászivány Fejlesztési Kft részére tagi kölcsön biztosítása 

 

- Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jászivány Fejlesztési Kft részére 

700.000,- Ft, azaz hétszázezer forint összegű kamatmentes tagi kölcsönt nyújt, színpad fedés 

megvásárlására 

 

- A Jászivány Fejlesztési Kft részére átadott kamatmentes tagi kölcsön visszafizetési 

határideje 10 év. 

 

Határidő: 2014. június 20. 

Felelős: Tari András polgármester 

 

A határozatról:  

1.) Kökény Anikó Jászivány Fejlesztési Kft ügyvezető igazgatója 

1.) Tari András polgármester 

2.)  Márkus Erika jegyző 

3.)  Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi csoportja Jászszentandrás 

- értesülnek. 

 

 

Tari András: Az Önkormányzati támogatásnak megérkezett a szerződése, ezt aláírtam 

visszaküldtem. Most már csak arra várunk, hogy a pénz a számlánkon legyen, és akkor el 

lehet kezdeni a tervezet megvalósítását. Jövő év március 31-ig el kell elköltenünk a teljes 

összeget. Lehet majd vásárolni a tervezett fitness terembe az eszközöket, az ingatlan vásárlást 

is lehet kezdeményezni, az ingatlan felújításokat és a művelődési ház konyhájának felújítását 

szintén. 

 

A Tájház épülete készen van, a berendezést sikerült összeszednünk, Bolla János jászkapitány 

és felesége felajánlásával egy egész szobát be tudtunk rendezni, és ezt szeretném 



megköszönni nekik. A kiskonyha rész azonban nagyon rossz állapotban van a kerítés 

úgyszintén. Úgy gondoltam, hogy a közmunkaprogramban mindezek javítását el tudjuk 

végezni, de sajnos kevés a férfi munkaerő, és az egyéb munkák elvégzése mellett nem győzik. 

Külső segítséget kell kérnünk, ha haladni akarunk vele. Ugyanis van érdeklődés a helyi 

látványosságok iránt. A hét végén két csoport is érkezett, Rákóczifalváról voltak nyugdíjasok, 

Apátiról pedig egy óvodai csoport szülőkkel. A vendégek dicsérték, hogy szép tiszta, 

gondozott a település, és jól érzik itt magukat. Büszke is voltam rá, hogy van mit 

megmutatnunk. Ezért is szeretném, ha minél előbb rendbe tudnánk tenni a Tájház területét. 

Mit javasoltok? Ha lebontatom azt a kis épületet, nem lesz szép az udvar, mert csak egy 

épület marad, inkább rendbe hozatnám. A kerítés cseréjéhez megvannak a lécek az oszlopok, 

csak meg kell csinálni. Fáradt olajjal gondoltam lekenni, az tartós lesz. A hátsó kerítést is 

cserélni kell. Ha úgy gondoljátok, kérek árajánlatot, és eldöntitek, hogy megfelel-e, vagy 

dönthettek úgy is, hogy kész lesz amikor rá kerül a sor. 

Szabadosi Katalin: Nem kell azt sokáig tologatni, most jönnek az érdeklődők, legyen mielőbb 

rendezett a terület. 

 

Tari András: A kéményseprő-ipari szolgáltatással kapcsolatosan keresett meg bennünket 

Szolnok Megyei Jogú Város polgármestere, Szalay Ferenc. A közszolgáltatás elvégzésére 

kötött szerződések esetében a megyeszékhely megyei jogú város önkormányzata a jogutód. 

A szolgáltató 2014. évre mintegy 200.000.000 Ft veszteséget prognosztizált, melyből mintegy 

30.000.000 Ft-ot tud kigazdálkodni. A hiányt a szolgáltatással érintett településeknek kellene 

állnia. A II. félévben arányosan a mi településünkre 286 ezer Ft megfizetése jutna. Gondolom, 

akkor a következő évben is kérik majd a hozzájárulást. 

Csontos Zoltánné: Kéményseprődíjat akkor is fognak majd szedni? 

Márkus Erika: Hát persze! Rezsicsökkentés van, gondolom meg van határozva, hogy mennyi 

lehet a kéményseprési díj. A véleményem, hogy az állam a kötelező feladatok ellátására sem 

nyújt elegendő pénzt, nemhogy a másét bevállaljuk. Nem is látunk bele a pénzügyi anyagba. 

Kálmán Miklós: Szerintem ezt egyetlen település önkormányzata sem támogatja. 

Tari András: Aki támogatja hogy járuljunk hozzá a kéményseprő-ipari szolgáltatás 

veszteségének megfizetéséhez kérem kézfelnyújtással szavazzon. Senki nem támogatja. Aki 

nem támogatja? Megállapítom, hogy egyhangúan, 5 nem szavazattal elutasította a 

képviselőtestület a kérelmet. 
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A kéményseprő-ipari közszolgáltatáshoz történő hozzájárulásról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete nem támogatja a kéményseprő-ipari 

szolgáltatás veszteségének megfizetéséhez történő hozzájárulást. 

 

A határozatról: 

1.) Szalay Ferenc Szolnok Megyei Jogú Város polgármestere 

2.) Tari András polgármester 

3.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek 

 

 

Tari András: A Szent Erzsébet Kórház Nonprofit Közhasznú Kft költségvetési intézménnyé 

alakult át. Az Alapító Okirat módosításához kéri a képviselőtestület általi elfogadást „Jászság 




